

Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes.

ACTA núm. 4 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de Cabrianes, que va tenir lloc a la 1ª convocatòria el dia 16 d'abril de 2018, al local de l'AVV de Cabrianes C. Til·lers.

Presidenta

.- Sra. Pilar Sala Ribalta

Vocals:

.- Sr. Lluís Ubach i Mas (ERC)

.- Sr Andreu Picañol Vilà (PDeCat)

.- Sr. Enrique Sánchez Jiménez (PDecat)

.- Sra. Rosa Oller Comaposada (ERC)

.- Lluís Trulls, president de l'AVV de Cabrianes

Excusa la presència: el Sr. Benjami Oller (ERC) i el Sr. Oriol Ribalta, alcalde Pedani.

Secretària: Sra. Núria Creus Rodoreda

A Cabrianes, essent el dia 16 d'abril de 2018, a les 20 hores, es van reunir a la Rectoria Vella (C/ Til·lers, s/n), sota la presidència de la Sra. Pilar Sala Ribalta i l'assistència de les persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen la majoria dels membres de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes assistits per la Secretària amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats reglamentàriament.

Obre la sessió la Sra. Pilar Sala Ribalta, donant la benvinguda a tots els assistents.

Després d'oberta la sessió es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l'ordre del dia, i s'adopten els següents:

ACORDS

1. Proposta d'una persona per organitzar activitats al Centru.

Assisteix a la reunió la Sra. Neus Torres per a concretar la proposta debatuda en la sessió anterior per organitzar activitats al "Centru"; La seva proposta consisteix bàsicament en trobar la fórmula de treure el màxim rendiment a aquest equipament. Considera que el mateix podria esdevenir una espècie de Centre Cívic.

Els membres de l'OTP al respecte, exposen que no es pot prestar el servei de Bar, doncs no compleix els requisits legals preceptius. S'hauria de sotmetre a concurs la seva gestió, doncs no pots fer competència als bars del poble que ells paguen llicència i els respectius impostos i taxes.

No obstant, el Sr. Enrique Sánchez posa de manifest que Cabrianes necessita un espai així, de manera que es poden buscar alternatives, doncs és una bona iniciativa.

2. Atenció a David Saldoni, l'alcalde de Sallent i Salvador Sibila regidor, sobre temes del Pavelló i altres.

En aquest punt de la reunió, s'incorpora l'Alcalde de Sallent, en David Saldoni i el regidor Salvador Sibila. Es tracten les següents qüestions:

En primer lloc, s'exposa la problemàtica de les dutxes del Pavelló. Es necessita un "termo" nou, doncs l'actual no permet proporcionar aigua calenta quan es dutxa un volum determinat de persones. S'ha demanat pressupost i al mateix ascendeix aproximadament a uns 3.000 euros. L'Alcalde al respecte, proposa emprar una fórmula similar a la gestió que es fa actualment del "Centru" i alhora promocionar l'equipament.

En segon lloc, els membres de l'OTP recorden a l'alcalde que hi ha encara pendent uns imports, del conveni que te subscrit l'ajuntament amb l'AVV de Cabrianes. Imports. Concretament l'any 2017, n'avança 1.400 i el 2018, l'import serà de 2.250 €. Al respecte, l'Alcalde de Sallent, es compromet a buscar una solució.

Per altra banda, els membres de l'OTP, manifesten que el pressupost d'enguany s'ha vist reduït, com a conseqüència del fet que el darrer any, no es van esgotar totes les partides, de manera que s'ha configurat a tenor d'aquesta previsió. Al respecte, demanen que en l'elaboració del proper pressupost municipal no es tingui en compte aquest criteri.

En relació a la previsió d'executar un petit magatzem en un espai que fa calaix al Pavelló, els assistents exposen a l'Alcalde, que els Serveis Tècnics municipals els han proposat de dur-lo a terme mitjançant un sistema mòbil, el què suposaria una reducció dels tràmits i per tant, del temps d'execució, doncs no es requeriria ni l'elaboració de projecte ni fonaments d'obra. Per altra banda, també suposaria una reducció considerable del preu.

Es trasllada a l'Alcalde i regidor, la voluntat d'instal·lar una cistella de bàsquet al pati de l'escola, per crear així, mitja pista. L'Alcalde proposa que en el cas de què sobrin

diners de la partida corresponent a la urbanització de l'entorn del Pavelló de Cabrianes, es demanarà a l'empresa adjudicatària que hi posi formigó.

En quant al projecte del Pont, l'Alcalde manifesta que resta totalment pendent que hi hagi Conselleria i pressupost.

Es manifesta que en el C/ Ponent, actualment, hi ha molts forats, malgrat haver-se procurat solventar en nombroses ocasions, de manera que es creu que existeix algun problema. El regidor Salvador Sibila es compromet a tenir-ho en compte.

Es dóna compte a l'Alcalde que ja s'ha formalitzat l'extinció del contracte de manteniment de les zones verdes de Cabrianes que es mantenia actualment amb l'empresa Moix.

Els membres de l'OTP, finalment, pregunten sobre l'estat de l'empresa Northen i sobre la problemàtica de les deixalles al Polígon. Al respecte l'Alcalde anuncia que té constància que l'empresa que l'ha comprat es troba actualment duent-hi a terme la mateixa activitat. En segon lloc, manifesta que properament s'instal·laran contenidors, doncs ja s'han demanat. Per altra banda, informa de que es canviarà el sentit del carrer per tal de que la circulació quedi més ordenada.

En David Saldoni i en Salvador Sibila, abandonen la reunió, un cop tractats tots els assumptes.

3. Aprovació si s'escau de l'acta anterior.

Es fa lectura de l'acta núm. 3 corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes del dia del dia 12 de març de 2018, al no introduir-se esmenes, s'aprova per unanimitat de tots els assistents i es signa.

4. Valoració de l'Assemblea del dia 18 de març.

En quant a l'Assamblea de Cabrianes celebrada el 18 de març, es dóna compte, en primer lloc de l'assistència; van assistir-hi aproximadament unes 35 persones i els membres de l'OTP, entenen que la participació va ser bona.

S'exposa que es van debatre els temes més recurrents i s'acorda tractar la problemàtica de manca de llum del camí que va de Cabrianes al Lleó.

5. Via pública.

Aquest punt de l'ordre del dia ja s'ha tractat en el punt número 2 de la present sessió.

6. Precs i preguntes

No n'hi ha.

S'acorda que la propera reunió tindrà lloc el 14 de maig a les 20:00 hor

I sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan són les 21:47 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe.